
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke Kyrkbåtsförening 2021-04-12 

Närvarande i telefonmöte: Nils-Olov Olsson, Kerstin Ernebrink, Emma 

Eriksdotter, Susanne Zetterström Janers, Sören Karlen, Anders Söderholm, Lars 

Annerman 

Mötets öppnande: Ordförande  förklarar mötet öppnat 

Dagordning: Godkändes  

Föregående protokoll: Lades till handlingarna 

Ekonomi: Kassören redovisade att föreningen har 95.083:39 kr på huvudkontot 

samt 12.600 kronor på kontot för träningsbåt. Inga skulder f n. 

Vi har f n 40 betalande medlemmar. 700 kronor har betalts in för 

träningsavgifter. 

Styrelsen beslöt enhälligt att inte skicka någon ansökan om föreningsbidrag 

innevarande år. 

Medlemsavgiften är lika föregående år för 2021 och styrelsen föreslår 

årsmötet att avgiften blir oförändrad 2022. 

Långsiktig strategi: Vi avvaktar 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra: Vilande under 

pandemin. 

Aktivitetsgruppen arbetar med utformningen av “Totempålen”. Lars A har 

framfört de synpunkter på utformningen som framfördes vid föregående 

styrelsemöte. 

Pengar finns att söka från Aktivitetsgruppen om vi har något lämpligt projekt. 

Aktiviteter:  

A) Kultur: Brudparsrodd 17/7. Nils-Olov styrman. Lars rekryterar roddare. 

Emma, Susanne och Tommy preliminärt anmälda. 

B) Motionsrodd: Coronaläget bestämmer. Preliminär start 4/7 

C) Tävlingsrodd 2021: Inställd 

D) Uthyrning: Rodd skolavslutning 7/6 eller 10/6. Vi föreslår 7/6, 09.00 från 

båthuset. Tommy och Susanne styrmän. 

 



 

Brudparsrodd Malingsbosjön: Avstämning med arrangörerna behövs. Nils-Olov 

rekar och meddelar styrelsen. 

E) Underhåll/reparation/bygg: Lars kontrollerar och sammankallar behövlig 

personal. 

F) Speciella projekt: Inga f n 

G) Medlemsaktiviteter: Se verksamhetsplan 

H) Årsmöte hålls den 28/6 2021 vid Folkets Parks servering och avser 2020 och 

2021. 

Vid årsmötet väljs halva styrelsen på 1 år och resterande på 2 år. 

Alla handlingar till årsmötet presenterades vid dagens styrelsemöte, budget, 

verksamhetsberättelse, dagordning, verksamhetsplan m m 

Kerstin kontaktar lämpliga underhållare att spela ½ timme före mötet och ½ 

timme till fikat. 

Till fikat beställes smörgåstårta.  

OBS! Alla som tänker komma på årsmötet anmäler detta i samband med 

kallelsen. 

Kallelsen till årsmötet sändes ut i mitten av maj 2021. 

Övriga frågor: Inga frågor väcktes 

Nästa möte: Vid båthuset den 9 juni kl. 18.00 

Mötet avslutas: Ordförande tackade de närvarande för visat intresse och 

 förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:   Justeras 

 

Lars Annerman   Nils-Olov Olsson 

 


